
 
 
Trondheim Y`s Men`s Club 
 
Årsberetning  01.07. 2021 - 30.06. 2022  
 
Presidiets fungeringstid i hele denne perioden var også preget av pandemien. 
 
Møtevirksomheten i perioden har vært som følger: 

• Mandag 6. september holdt Stein Bratseth et foredrag om Bymisjonen, MOT 
og sitt forebyggende arbeide i politiet.  

• Mandag 4. oktober holdt Skule Sørmo foredrag om Thorium som energikilde 
for strømproduksjon. En rekke gjester var invitert og møtte. Det lyktes ikke å 
bruke videoprosjektøren under foredraget slik at det ble ikke avviklet som 
planlagt. 

• Mandag 8. november skulle Per Winsnes møte og foredra om talentutvikling i 
Rosenborg Ballklubb og tilbud for ungdom der til kristne miljøer. Han meldte 
sykdomsforfall dagen før. Skule Sørmo gjennomgikk i stedet sitt 
Powerpointshow om Thorium. 

• Adventsfesten 4.desember ble avlyst på grunn av den økende smitten på 
dette tidspunktet. Der skulle Per Walle ha et innlegg. I stedet ble det 
berammet et klubbmøte 13. januar 2022 der Per Walle skulle fortelle om 
døvekirken. Men smitten var også på dette tidspunktet svært høy som førte til 
at vi avlyste det møtet. Også kirkekaffen 23. januar ble avlyst. 

• Mandag 14. februar ble klubbmøtet endelig avholdt. Da møtte Helga Rossing 
foredrag om sykdomsutvikling gjennom tidene. Et engasjerende og interessant 
foredrag, siden det var flere med bakgrunn fra helsetjenesten til stede. 

 
Styret hadde møte 25. august, 26. oktober og 19. november. Ellers har det vært 
møtebegrensninger også for styremøter i denne perioden på grunn av pandemien. 
Men styret har hatt en rekke epost-korrespondanser der det ble besluttet ved 
avstemming om klubbmøtene og adventsmøtet skulle avvikles. Adventsmøtet ble 
avlyst ut fra stemmetall 3 for avlysning og 2 mot under en avstemming 29. november. 
Det var enstemmet i styret å avlyse møtene i januar. 
 
Vi deltok på Regionskonferansen i Mandal 24-26 september. Skule Sørmo og Britt 
Låstad deltok.  
Det var et møte i Triangelsenteret 15. september der Skule Sørmo deltok fra Y’s 
Men. Det ble diskutert framtiden og planer for senteret. 
Den 28. januar ble det avholdt internasjonalt valg digitalt. 705 stemmer av 833 
gyldige stemmegivere deltok, en deltagerprosent på 90%. Ulrik Lauridsen fra 
Danmark ble valgt til ny IPE (Internasjonal president). 
 
Styret har hatt intensjoner om å promotere tre ulike kampanjer i perioden: 

• Rekruttere flere medlemmer 

• Utvikle foredragsvirksomheten 

• Utvikle en donasjonsfunksjon. 
 
Medlemsmassen her en høy gjennomsnittsalder. Dersom ikke rekrutteringen øker, vil 
klubben måtte avvikles når de eldre medlemmene etter hvert faller fra. Vi har derfor 
hatt en kampanje i perioden på å invitere gjester til møtene som senere også kan bli 
medlemmer. Per Walle og Sverre Havdahl ble tatt opp som medlemmer i perioden, 
den 6. september og 14. februar. 
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Foredragsvirksomheten i Y’s Men er verdifull og bør utvikles videre. Bare i klubben 
alene finnes mange ressurssterke medlemmer som bør oppmuntres til å bidra til 
foredragsvirksomheten. En god foredragsvirksomhet på klubbmøtene kan motivere 
gjester til å komme. Møtefrekvensen for klubbmøter har ikke vært stor og bør kanskje 
økes i tiden framover for å gi et bærekraftig tilbud for å rekruttere nye medlemmer. 
 
Noen av medlemmer plages med å ta seg opp trappen til andre etasje til møtene. 
Triangelsenteret har 3 millioner i gjeld som må betjenes ved utleievirksomhet. Mye av 
arbeidet med senteret fortiden er derfor fokusert på utleievirksomhet. Dersom dette 
blir hovedmålet for virksomheten på senteret, kan en spørre seg om en 
eiendomsutvikler kan gjøre dette bedre. Det kan derfor være et alternativ at Y’s Men 
kan engasjere seg mer i den finansielle virksomheten av senteret slik de har gjort 
tidligere for å bli kvitt gjelden. Det kan gjøre blant annet ved en donasjonstjeneste via 
hjemmesiden. Første etasje som er best tilgjengelig for eldre, kan da frigjøres for 
eget bruk. Speidere og ungdomsklubber har etter hvert fått mer plass i menighetene 
og bruker ikke Senteret som tidligere. Senteret kan likevel ha en funksjon for 
eksempel som felleslager for speidere og ungdomsklubber. Studenter har fått en del 
plass. Det er mulig at de eldre KM-medlemmer også kan ha glede av å ha tilgang til 
senteret, særlig i første etasje. Det kan ha større mening i driften av Senteret ved at 
vi dermed får større nyttefunksjon av bygget.  
 
Hjemmesiden  (https://ysmen-trondheim.no)  har nå vært i drift en periode. Der er 
informasjon både ovenfor offentligheten og for medlemmene. Det er gitt en del 
informasjon om virksomheten både for Y’s Men og KFUK/KFUM på sidene. I tillegg 
er det kalenderinformasjon og informasjon om foredrag og donasjonstjeneste der.  
Medlemmene i klubben kan logge seg på etter at de har valgt et passord fra en lenke 
på hjemmesiden. Da får de tilgang til interninformasjon som medlemsliste med ulike 
opplysninger, blant annet telefon, adresse og gruppetilhørighet. Det er også et sosialt 
medium der for de som ønsker å bruke det. Informasjon lokalt, samt fra Regionen og 
internasjonal tilhørighet er lagret der. Hjemmesiden har også en betalingstjeneste for 
klubbmøtepåmelding og årskontingent. Dersom kan er pålogget ved betaling, vil 
historikken for betalingene være tilgjengelig for hver enkelt.  
 
Klubben har også Facebooksider, en som er offentlig og en som er hemmelig og 
intern. Møtevirksomheten er også lagt ut på Facebook der alle kan invitere gjester til 
møtene. Gjester har møtt opp på møter på grunnlag av invitasjon gjennom Facebook. 
 
Styret fortsatte med samme besetning i den nye perioden siden virksomheten har 
vært nede på grunn av pandemien. Styret har bestått av: 

• President: Skule Sørmo 

• Visepresident; Grete S. Ståhl 
Sekretær: Lennart Ståhl, 

• Kasserer: Jan Egtvedt, 

• Past president; Tor Singsaas  
 
Jan Asbjørn Sagen stiller som visepresident for neste periode. Tor Singsaas trer da 
ut av styret som Past President. 
 
Det nye styret etter  01.07.2022 blir: 

• President: Grete S. Ståhl  

• Visepresident: Jan Asbjørn Sagen 
Sekretær: Lennart Ståhl, 

• Kasserer: Jan Egtvedt, 

• Past president: Skule Sørmo 
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Bernt Olav Utgaard ble gjenvalgt som revisor. 
 

 
 

Med ønske om Guds velsignelse i en krevende tid for oss alle. 
For Presidiet 2021 – 2022: 
Skule Sørmo, president 
 


